AKAI

AK-BT117 GB AK-BT117 BL

In-ear Wireless Headphone

入耳式無線耳機

ワイヤレスステレオ



Instruction manual 使用説明書

Please read this instruction manual and retain it for future reference.

Please read this instruction manual and retain it for future reference.
Product specifications and design are subject to change without prior notice.
在使用本産品前,請先仔細閱讀本使用手冊,並保留使用手冊以供日後參考。

産品規格及外観設計如有更改, 恕不另行诵知。



開/關機, 配對以及連接 1. 開機

要求在關機狀態下,長按MFB鍵4秒,藍牙耳機將進入開機模式.藍牙耳機喇 叭發出開機提示音, 紅燈閃一次。

2、關機

要求在待機狀態下長按MFB鍵4秒, 藍牙耳機將進入開機模式, 藍牙耳機喇叭 發出開機提示音,紅燈閃一次。

3. 配對 (鏈接AK-BT117)

在關機狀態下,長按MFB鍵4秒,藍牙耳機將進入開機模式,藍牙耳機喇叭發 出開機提示音, 開機後自動進入配對模式, 藍紅燈交替快閃

4. Mute (送話閉音鍵)

在通話中, 快速雙擊MFB鍵

使用藍牙耳機功能

 接聽電話:當手機來電時,短按MFB鍵來接聽來電 2、掛斷電話: 當藍牙耳機在通話狀態時, 段按MFB鍵掛斷電話

3、拒接電話: 當手機來電時, 長按MFB鍵2秒拒接來電

4. 重撥雷話

要求藍牙耳機在待機或播放音樂狀態下, 連續短按MFB鍵2次, 藍牙耳機將自 動重撥手機撥出的最後一組雷話

5、音量調整

藍牙耳機在通話和播放音樂模式下, 短按V+或V-健調筋音量 (1)要求在音樂播放模式或诵話式下, 短按v+鍵, 手機音量同步加大

(2) 要求在音樂播放模式或诵話模式下, 短按V-鍵, 手機音量同步減小

6音樂操作

播放:音樂播放時,短按MFB鍵1次,播放手機音樂

暫停:音樂播放時,短按MFB鍵1次,暫停播放手機音樂 上一曲:音樂播放時,長按V-鍵,播放上一曲音樂 下一曲:音樂播放時,長按v+鍵,播放下一曲音樂

產品及其配件包括

耳機x1, 可替換耳帽x2, 耳翼x1, USB充電線x1

藍牙耳機狀態指示燈

狀態	指示燈
關機狀態	紅、藍燈均熄滅
藍牙耳機開機時	藍燈閃 3 次
藍牙耳機關機時	紅燈閃 1 次
配對狀態	紅、藍燈交替閃爍
待機狀態	藍燈每 10 秒閃 1 次
低電待機狀態	紅燈每次5秒閃1次
充電狀態	紅燈長燈
充電完成	紅燈熄滅, 藍燈亮
手機來電	藍燈每 10 秒閃 1 次

藍牙耳機磁力吸附功能 Magnetic Adsorption Function

藍牙耳機不在使用狀態時,可使用耳機磁力吸附功能將耳機環繞在頸

Built-in magnets let you easily stow your Earbuds by wearing them around your neck, a convenient way to carry around.



警告

- 使用配送的數據線為藍牙耳機充電,使用其他數據線會對藍牙耳機 造成損壞。
- 2、藍牙耳機配有吸鐵石功能,如客戶體內有金屬板或電子設備,請咨詢醫生意見後,選購或使用該款藍牙耳機。

Caution:

1, Please charge the Bluetooth Earbuds with the original USB cable.

2. This Bluetooth Earbuds with Magnet inside. If customer has metal plate or electronic equipment in the body, please consult your doctor, before you use or buy this Bluetooth Earbuds.

產品規格 籃牙規格: V4.1 支持協議: A2DP、AVRCP、HFP、HSP 藍牙工作距離: Max 10 meters 充電電壓: USB 5V 阻抗: 32±15% ohm 頻率範圍: 2.402GHz~2.480KHz 頻响: 20Hz~20Khz 電池容量: 80mAH 3.7V 麥克風靈敏度: ~45±3dB 工作時長: 談話: 5 hours / 音樂播放: 4.5 hours 待機時長: 150 hours 充電時長: 1.5~2hours

Multi-Function Button (MFB) Pause/Play Music (shortly press once)

1) Introduction the function of each button

Answer/End a call (shortly press once)
Reject a call (Press MFB for 2-3 Seconds)

Re-dial (shortly press twice)
Re-connection (shortly press once)
Pairing activation (long press until LED light flashes)

Micro USB charging Port

1.5~2.0Hours (Full power)

Volume Buttons

Volume +/- (shortly press)
Previous / Next song (long press to skip to previous/next song)

Indicator light

Red light: charging

Blue light: fully Charged Red light flashes twice and voice prompts up: low battery Red and blue light flashes alternately: pairing status Blue light flashes every 5 seconds: standby status

Turn On (Press down MFB till blue light flashes) Turn OFF (Press down MFB till red light flashes)

2) How to connect with a mobile phone? 1.Turn on AK-BT117

2.Long press multi-function button for about 5 seconds
 3.When blue light flashes, keep pressing until red and blue light flashes alternately

5. When blue light flashes alternately it is connected successfully

4.Turn on Bluetooth of mobile, select pair name of headset "AK-BT117" to connect

3) How to connect with a computer?

- 2. Insert a Bluetooth adapter / Open Bluetooth in computer
- 3. Power on Bluetooth headset and long press multi-function button around 5 seconds till red and blue lights flash alternately
- (pairing status)
 4. Select pair name "AK-BT117" to connect

1. Download a Bluetooth driver and install it.

- 5. Initial password: 0000 (if applicable)
- 4) How to connect with two mobile phones?
- Power on Bluetooth headset and long press multi-function button for about 5 seconds till red and blue lights flash alternately (pairing status)
- (pairing status)
 2. Open Bluetooth of mobile phone A and to select pair name "AK-BT117" to connect

Bluetooth headset 4. Turn off Bluetooth of mobile phone A 5. Power on Bluetooth headset and long press multi-function button around 5 seconds till red and blue lights flash alternately

3. Long press multi-function button till red light flashes, turn off

(pairing status) 6. Open Bluetooth of mobile phone B and to select pair name "AK-BT117" to connect 7. Open Bluetooth of mobile phone A and re-connect to "AK-BT117"

Working range up to 10 meters

Reconnection

Please make sure all Bluetooth devices connected within 10 meters in an open area to avoid disturbance or disconnection

Option 1: Press multi-function button Option: 2: Reconnect in mobile Bluetooth manual

Restore to default configuration

1.Long press multi-function button during charging 2.It restores to default config when red and blue light alternatively flashes 3 times

5) Trouble shooting

1.Unable to locate the pair name of headset?

Bluetooth headset is not under pairing status
 Bluetooth program error with Bluetooth headset
 Bluetooth program error with mobile phone
 Solution:

1.Turn on Bluetooth headset and long press multi-function button to activate Bluetooth pairing. (Blue and red light flashes alternatively)

2. Restore to default config

3. Restart mobile phone

Tips:

1. Pair status will be standby for 3 minutes pls connect within that period otherwise Bluetooth headset will power off automatically

2. During charging status press multi-function button for 5 seconds

until blue and red light flashes 3 times
3.Clear up all Bluetooth pairing names in mobile phone after reboot

No sound from Bluetooth headset Possible causes:

1. Bluetooth headset / mobile Volume too low

Not connected properly
 Bluetooth headset is outside working range.
 Solution:
 Press "+" to volume up:

Possible causes:

Re-connect it
 Make sure it is within 10 meters in an open area.

Volume up or down anytime during connection Do not use other function during pairing to avoid program error

To get the best performance pls use it near the paired Mobile

Sound quality is not good. Possible Causes:

Attention:

- WIFI is connected with mobile phone
 Poor signal of mobile phone
 Solutions:
- Turn off WIFI;
 Repair the Mobile phone

Tips:

Possible causes:

1.WIFI disturbs transmission of Bluetooth headset 2. Poor signal will affect performance of Bluetooth headset

Red Indicator light is not on when charging.

- Bluetooth headset has not been used for a long time.
- Solution:
 After charged it for 30 minutes and see if it's on

Tips:
Overcharging, Bluetooth headset in a closed car in such a similar environment will reduce the battery capacity and lifetime

Specifications: Bluetooth standard: V4.1

Bluetooth profiles: A2DP、AVRCP、HFP、HSP
Bluetooth working range: Max 10 meters
Charge voltage: USB 5V
Impedance: 32±15% ohm

Frequency range: 2.402GHz-2.480GHz
Frequency response: 20Hz-20Khz
Battery capacity: 80mAH 3.7V

Battery capacity: 80mAH 3.7V
Microphone sensitivity: -45±3dB
Talk time: 5 hours / Music play back : 4.5 hours
Standby time: 150 hours

Charging time: 1.5 ~ 2 hrs (full power)

Signeo Design International Limited

請小心保存 Keen Properly

產品網上登記保養

Online Product Warranty Registration http://www.signeodesign.com/pages/warranty-registration

數碼 / 影音產品保用証 Digital / AV Product Warranty Card

服務中心 Service Centre:

荃灣德士古道220-248號荃灣工業中心2305室

Room 2305 Tsuen Wan Industrial Centre, 220-248 Texaco Road, Tsuen Wan, N.T.

辦公時間 Office Hours:

早期一至五 Monday−Friday 9:00am−12:30pm 2:00pm−5:30pm

星期六、日及公眾假期休息 Saturday, Sunday and Public Holiday Closed

多謝閣下購買本公司之產品,請參閱下列保用條款:

- 1. 本公司為客提供由購機日起計之6個月免費保用服務。
- 2. 如需服務時,客戶必須出示保用証及有效之正本單據。
- 此保用証如經達改,一律無效。
 經本公司證實為正常使用情況下發生的措讓或故障,本公司將於保用期內提供免費維修服務。
- 5. 本公司將不會為任何間接或相應的損失、資料的損失或利潤的損失負責。
- 本公司所介置局は門间接或相應的損失、其科的損失或利用的損失員員
 此保用証具適用於香港特別行政區範圍以內。
- 7. 本公司擁有本保用証的發出及終止權。
- Thank you for your purchase of our products. Please read the following terms and conditions:
- 1. Our company provides a Six-month warranty from the date of purchase.
- Customer must present a valid original invoice and warranty card.
 Any alteration to this warranty card will be invalid.
- 4. For product defects under normal circumstances and at the discretion of our Company,
- our Company will provide free of charge repair service.

 5. Our company will not be responsible for any indirect or consequential loss, loss of data or loss of profits.
- 6. This warranty card is effective within Hong Kong SAR only.

7. Our company has the right to issue or terminate this warranty card.

查詢電話 Hotline: 2428 2309 電郵 Email: support_av@signeo.net

注意: 翻客請保留此保用証和購賣發票,並無在檢查維修時出示,各則保用無效。
Note: Please keep and present this warranty card and purchase invoice when services are rendered, of the rendered of the rende

香港地區 HK Area

保 用 ii

Warranty Card